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 MØDEREFERAT 
 

Mødedato + sted 23.5.2024, Hodde Kro 

Referent Camilla Ovesen Schmidt 

Emne Ordinær generalforsamling – Fællesrådet Varde 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 
2. Bestyrelsens beretning for året der er gået 
3. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab 
4. Medlemsforeningernes ønske til Varde Kommune, budget og forbedringer det næste år 
5. Indkomne forslag 
6. Valg af bestyrelse 
7. Valg af 1 revisor og 1 suppleant 
8. Eventuelt 
 
Referat: 

1. Valg af dirigent og stemmetællere 

Henrik Sørensen valgt som dirigent.  

Ingen stemmetællere valgt – ingen indsigelser mod dette. 

 

2. Bestyrelsens beretning for året der er gået 

Vi har haft nogle gode workshops, men derudover ikke meget aktivitet. Vi har fra starten haft et 

rigtigt godt samarbejde med Lene Bammeskov og har det fortsat. Vi ønsker at holde fast i den røde 

tråd omkring vores workshops. Vi mødes til august og snakker om tema for den næste workshop 

som finder sted i september. 

Workshops: Sårbare unge (oktober 2023) og Brænde for uden at brænde ud (april 2024) 

 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab 

Fremlæggelse af det reviderede regnskab som viser at der er penge i kassen. Der har været et par 

enkelte ansøgninger bl.a. fra 4H Næsbjerg og Varde Garden som vi har givet penge til. Vi kan som 

regel tilgodese de ansøgninger vi modtager.   

 

4. Medlemsforeningernes ønske til Varde Kommune, budget og forbedringer det næste år 

Ingen indkomne ønsker. 

Fællesrådet håber og ønsker en klar forståelse af hvad det præcist er at Fællesrådet skal bruges til. 

Fællesrådet ønsker et synligt Kulturudvalg. 

Fællesrådet savner en tilbagemelding på de spørgsmål vi stiller til Kulturudvalget på 

dialogmøderne. Der er forståelse for at der ikke altid kan gives svar med det samme, men det bør 

være sådan at udvalget kommer retur med svar og at det ikke er noget vi selv skal følge op på.  
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5. Indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag 

 

6. Valg af bestyrelse 

Alle bestyrelsesmedlemmer stillede op igen (foreløbigt for det kommende år) og valgt. 

I bestyrelsen er: Rudin Riknagel, Finn M. Hansen, Karen Johanne Sørensen og Camilla Ovesen 

Schmidt 

 

7. Valg af 1 revisor og 1 suppleant 

Bent Christensen fra Sportsfiskerforeningen for Oksbøl og Omegn er genvalgt som revisor. 

Der er ikke valgt en suppleant. 
 

 

8. Eventuelt 

Der er udviklet en ny Unitii-app via Frivilligportalen som en udspringer af aktivitetspasset. 

Fællesrådet afventer at Varde Kommune tager stilling til om det er en app der forventes brugt af 

alle foreninger. Vi afventer kommunens oplæg. 

 

 

 

 

 

 


